
ROOM FEATURES 房間設施ROOM DETAILS 客房細節

Please note actual room layout may vary.
實際房間佈局可能有所變化。

EAST Hong Kong 香港東隅
URBAN VIEW QUEEN 城市客房(雙人床)

EAST Hong Kong, 29 Taikoo Shing Road, Taikoo Shing, Hong Kong  香港東隅, 香港太古城  太古城道29號 
T +852 3968 3968  |  F +852 3968 3988 | W  www.easthotels.com/hongkong

ROOM SIZE

VIEW

BEDS

300 sq ft 平方尺 / 28 sqm 平方米 

Urban View 城市景觀 

Queen 雙人床

Complimentary WiFi and wired broadband internet 免費無線及有線寬頻網絡

Apple TV (available in selected rooms only) 僅在部份客房提供

55-inch HD LCD TV with satellite and i-cable channels (+ laptop connection) 
設有衛星與有線寬頻頻道的55吋 HD 液晶電視（+ 手提電腦連線）

Complimentary coffee, tea and infusions 免費咖啡、茶品與茶具

Mini-bar 迷你酒吧

Walk-in rain shower 步入式雨淋花灑

Non-smoking 非吸煙

Safe 保險箱

With epic views of Hong Kong’s urban jungle, our bright and airy Urban View rooms have all the features you need to work playfully and play productively. Each room comes with a soothing 

walk-in rainfall shower, plush bedding and a 55” HD LCD TV. A stylish desk and WiFi means you can plug in, fuel up and get down to business whenever you need. Choose between twin beds 

or a queen size bed for maximum comfort and convenience.

眺望香港熱鬧都市，充滿陽光和朝氣的城市客房配備你的一切所需，在這裏寓工作於娛樂、寓娛樂於工作。每間客房均設有雨淋花灑設備、舒適床舖和55吋液晶電
視。時尚書桌和無線網絡讓你隨時投入工作，啟發靈感。你亦可選擇兩張單人床或雙人床，讓我們為你打點一切。



ROOM FEATURES 房間設施ROOM DETAILS 客房細節

Please note actual room layout may vary.
實際房間佈局可能有所變化。

EAST Hong Kong 香港東隅
URBAN VIEW TWIN 城市客房(兩張單人床)

EAST Hong Kong, 29 Taikoo Shing Road, Taikoo Shing, Hong Kong  香港東隅, 香港太古城  太古城道29號 

T +852 3968 3968  |  F +852 3968 3988 | W  www.easthotels.com/hongkong

ROOM SIZE

VIEW

BEDS

300 sq ft 平方尺 / 28 sqm 平方米 

Urban View 城市景觀 

Twin 兩張單人床

Complimentary WiFi and wired broadband internet 免費無線及有線寬頻網絡

Apple TV (available in selected rooms only) 僅在部份客房提供

55-inch HD LCD TV with satellite and i-cable channels (+ laptop connection) 
設有衛星與有線寬頻頻道的55吋 HD 液晶電視（+ 手提電腦連線）

Complimentary coffee, tea and infusions 免費咖啡、茶品與茶具

Mini-bar 迷你酒吧

Walk-in rain shower 步入式雨淋花灑

Non-smoking 非吸煙

Safe 保險箱

With epic views of Hong Kong’s urban jungle, our bright and airy Urban View rooms have all the features you need to work playfully and play productively. Each room comes with a soothing 

walk-in rainfall shower, plush bedding and a 55” HD LCD TV. A stylish desk and WiFi means you can plug in, fuel up and get down to business whenever you need. Choose between twin beds 

or a queen size bed for maximum comfort and convenience.

眺望香港熱鬧都市，充滿陽光和朝氣的城市客房配備你的一切所需，在這裏寓工作於娛樂、寓娛樂於工作。每間客房均設有雨淋花灑設備、舒適床舖和55吋液晶電
視。時尚書桌和無線網絡讓你隨時投入工作，啟發靈感。你亦可選擇兩張單人床或雙人床，讓我們為你打點一切。


